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Zápis zo zasadnutia č. 3/2024

Komisie vrcholového športu plávania
konaného dňa 10.12.2024 dištančne 

 začiatok o 20:00 hod.

ukončenie 22:00 hod.

Prítomní členovia KVŠ:    
Predsedajúci: p. Klobučník

členovia: p. Moravcová Valko, p. Skála, p. Viola, p. Procházka,  p. Vachan

Ospravedlnení: p. Halas, p. Hadidom, p. Mikoláš

Pozvaní hostia: p. Šulek (nezúčastnil sa), p. Gális

Bod  č. 1 - Otvorenie, schválenie programu

Návrh programu zasadnutia:

1. Otvorenie

2. Projekt “Time-trials”

3. Projekt “Dlhé trate”

4. Projekt “Program MSR A+B”

5. Rôzne

- Projekt “Súťaž družstiev”

Bod  č. 2 - Projekt “Time-trials”

Komisia sa zaoberala s už začatým návrhom projektu “Time-trials” pre MSR seniorov 

a juniorov. M.M. oboznámila členov s podobnými programom “Time-trials” v USA. 

(Od lokálnych, regionálnych k národným). K.P. poznamenal, že tento formát zatiaľ 

nie je v súlade s našim súťažným poriadkom a doplnil, že nevidí až taký problém s 

úpravou súťažného poriadku. J.S. vysvetlil fungovanie “time-trials” na pretekoch v 

maďarskom Gyori, kde sa na “Time-trials” prihlasuje plavec (klub) v termíne 

prihlášok na individuálne disciplíny. Taktiež spomenul, že pretek “Time-trials” na 

majstrovských súťažiach v Maďarsku nie je v programe. K.P. doplnil osobnú 

skúsenosť, kedy sa podarilo plavcovi prihlásiť na “Time-Trials” priamo na preteku 

(Gyor). T.K. poznamenal dva benefity “Time-trials” pre majstrovské súťaže: pre 

plavcov študujúcich celoročne v zahraničí zaplávať čas v disciplínach, ktoré počas 

roka nemajú kde zaplávať (napr. sezóna na yardovom bazéne) a pre plavcov, ktorí sa 

na MSR kvalifikujú iba na jednu individuálnu disciplínu a mnohokrát ani nevycestujú 

na MSR kvôli jednému štartu. 
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Záver:

Komisia KVŠ odporúča, otvoriť tému “Time-trials” na zasadnutí VSPL a zároveň 

získať odporúčania pri riešení problémov a následnom zakomponovaní spomínaných 

“Time-trials” do športových dokumentov. 

Bod  č. 2 - Projekt “Dlhé trate”

Komisia KVŠ znovu otvorila tému projektu “Dlhé trate”. Členovia KVŠ diskutovali o 

možnosti organizácie pretekov “Dlhých tratí” v kluboch v regiońoch.  

Pozitíva:

- finančné odľahčenie SPF

- finančné odľahčenie pre kluby (cestovné náklady)

- vyššia účasť na pretekoch

- flexibilita organizácie (momentálne nevyhovujúci termín - začiatok sezóny)

- menšia náročnosť na rozhodcovský zbor (potrebná úprava ŠTD)

- zber a identifikácia dát

- možnosť spoluorganizácie viacerými klubmi/mestami

Negatíva: 

- potreba zabezpečenia kontrolného orgánu (video / delegát)

Záver: 

Komisia KVŠ odporúča, otvoriť tému “Dlhé trate” na zasadnutí VSPL a zároveň získať 

odporúčania pri riešení problémov a následnej zmene pri organizovaní dlhých tratí 

na klubovej úrovni. 

 

Bod  č. 4 - Projekt “Program MSR A+B”

Komisia KVŠ znovu otvorila tému zmeny programu MSR kat. A a kat. B. Členovia sa 

zhodli, na už v minulosti prehodnotenom návrhu zmeny. 

Záver:

Komisia odporúča na VSPL prehodnotiť nasledovnú zmenu programu MSR kat. A a 

kat. B.:

MSR kat. A + B:

Piatok: úprava zmeny programu (začiatok rozplávania) z pôvodných 13:00 na 14:00 a 

samotný pretek so začiatkom o 15:00. 

Sobota: úprava zmeny programu (začiatok rozplávania) z pôvodných 14:00 na 15:30 a 

samotný pretek so začiatkom o 16:30
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Bod  č. 5 - Rôzne

- Projekt “Súťaž družstiev”

Členovia KVŠ diskutovali o možnostiach zlepšenia súťaže “Pohár družstiev”. K.P. 

poukázal na možnosť dvoch formátov organizovania: 1. vybrať pretek ktorý bude 

zaradený do súťaže “Pohár družstiev” a finančne sa podieľať na organizácii (SPF + 

klub), 2. samostatné vloženie nových kôl súťaže “Pohár družstiev”. T.K. spomenul 

nadväznosť jednotlivých projektov ktorými sa  KVŠ zaoberá: v prípade presunutia 

organizácie projektu “Dlhé trate” na klubovú úroveň, vznikne možnosť využitia 

ušetrených finančných prostriedkov na projekt “Súťaž družstiev”. M.M. otvorila 

myšlienku predĺženia sezóny a vykrytia “hluchého” letného obdobia (letné prázdniny) 

práve pretekom súťaže “Pohár družstiev” poprípade majstrovských súťaží. M.M. a 

J.G. poukázali na vznikajúci regres výkonnosti aj vďaka letnému výpadku. Členovia 

KVŠ sa zhodli, že je potrebné zistiť tréningové možnosti klubov počas prázdnin. 
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